
Verslag   Algemene   Leden   Vergadering      

Donderdag   22   april   middels   online   videogesprek   
  

    
(Online)   aanwezig   van   het   bestuur:   Tonnie   Landman   (voorzitter),   Guido   Ongena    en   Öznur   
Ermek,   Hans   van   Dam.   
(Online)   aanwezig   aspirant   leden   bestuur:     Huub   Scholten,   Sabine   Hompe   (notulist)   
(Online)   aanwezig   medewerkers:   Annemarie   van   Tiel   en   Maaike   Oosterhof   
(Online)   aanwezig   leden   kascommissie:   Harry   Schieven,   Nellie   Kooijman-Fortuijn   
(Online)   aanwezig   accountant:   Wil   Dorenbos   
Leden   op   voorhand   opgegeven:   18   
Leden   online   deelgenomen:   14   
  
    
1)   Opening   
Tonnie   Landman   opent   de   online   Algemene   Leden   Vergadering   en   heet   iedereen   van   harte   
welkom.   Ze   deelt   mee   dat   het   fijn   is   dat   de   aanwezigen   tijd   hebben   willen   vrijmaken   om   deze   
wederom   bijzondere   online   ALV   bij   te   wonen.   Hopelijk   kan   de   ALV   volgend   jaar   weer   fysiek   
plaatsvinden   tijdens   de   Contactdag.   
  

Tonnie   geeft   enige   instructie   over   hoe   de   online   ALV   in   zijn   werk   zal   gaan.   Van   deze   
vergadering   wordt   in   opdracht   van   de   subsidiegever,   het   ministerie   van   VWS,   een   opname   
gemaakt.   De   aanwezige   bestuursleden   stellen   zich   kort   voor.     
Er   zijn   geen   nieuwe   agendapunten   en/of   mededelingen   zodat   de   agenda   ongewijzigd   wordt   
vastgesteld.   
    
2)   Verslag   ALV   2020   
Het   verslag   van   de   Algemene   Leden   Vergadering   van   2020   is   een   week   voor   deze   ALV   per   
e-mail   verstuurd   naar   de   leden   die   zich   hebben   aangemeld   voor   de   ALV.   Hierop   zijn   geen   
op-   of   aanmerkingen   gekomen.   Ook   tijdens   de   online   ALV   hebben   de   aanwezigen   geen   
opmerkingen.   ‘Zwijgen   is   instemmen’,   is   er   vooraf   met   elkaar   afgesproken.   Daarmee   is   het   
verslag   van   de   ALV   2020   definitief   vastgesteld.   Tonnie   bedankt   diegenen   die   aan   de   
totstandkoming   van   het   verslag   hebben   meegewerkt.   
    
3A)   Bestuurswijzigingen   
Er   waren   in   2020   een   aantal   wijzigingen   in   het   bestuur.   De   functie   van   penningmeester   werd   
door   Johan   Roepman   ingevuld.   Hij   heeft   zich   na   een   inwerkperiode   zich   moeten   
terugtrekken   wegens   persoonlijke   redenen.   Nu   staat   de   vacature   voor   penningmeester   open   
en   wordt   de   functie   tijdelijk   ingevuld   door   Tonnie.   Anja   Gevoel   heeft   in   november   besloten   
wegens   privé   omstandigheden   haar   bestuurstaken   te   stoppen.   Vervolgens   hebben   Huub   
Scholten   (algemeen   bestuurslid)   en   Sabine   Hompe   (secretaris)   zich   als   bestuursleden   
aangemeld.   Beiden   hebben   zich   voorgesteld.   
Vragen   in   de   chat   van   de   leden:     

● Nico     Zijderveld :    Tot   wanneer   ben   je   aspirant   bestuurslid?    Je   bent   aspirant   bestuurslid   
totdat   je   in   de   ALV   door   de   leden   gekozen   wordt   als   bestuurslid.   Daarna   word   je   als   
bestuurslid   ingeschreven   in   de   KvK.   

● Nico   Zijderveld:    Wat   is   je   functie   als   bestuurslid?    We   hebben   alle   taken   vastgelegd   
in   het   document   Portefeuilles.   Het   is   ook   is   afhankelijk   van   je   interesses   en   je   



achtergrond   welke   taken   je   op   je   neemt   als   bestuurslid.   Op   basis   hiervan   worden   de   
portefeuilles   verder   ingedeeld.     

● Rita     Verduin:   Is   er   nog   een   vacature   voor   penningmeester?    Jazeker,   het   heeft   ook   in   
het   magazine   gestaan.     

De   leden   zijn   akkoord   met   de   benoeming   van   Huub   Scholten   en   Sabine   Hompe   als   
bestuursleden.   
  

3B)   Jaarverslag   en   Jaarrekening   2020   
Tonnie   vertelt   dat   er   nog   geschreven   wordt   aan   het   Jaarverslag.   Dat   het   ieder   jaar   tekstueel   
een   hele   klus   is   en   dat   het   dit   jaar   nog   niet   gelukt   is   een   conceptversie   naar   de   leden   te   
versturen.   Uitgebreid   worden   alle   activiteiten   van   2020   erin   beschreven,   want   dit   verslag   
dient   ook   ter   verantwoording   van   de   bestede   subsidiegelden.     
Zodra   het   concept   klaar   is,   zullen   de   leden   het   ontvangen   zodat   ze   er   eventueel   op   kunnen   
reageren.   Ontvangen   we   geen   reactie,   dan   gaan   we   er   vanuit   dat   de   leden   instemmen   met   
het   jaarverslag.   
  

De   leden   hebben   een   aantal   onderdelen   van   de   Jaarrekening   2020   ontvangen.   In   de   
definitieve   jaarrekening   zullen   de   salariskosten,   die   nu   nog   als   een   aparte   post   staan,   
worden   verwerkt   onder   de   activiteiten   van   het   lotgenotencontact,   de   
Informatievoorziening/Voorlichting,   en   de   belangenbehartiging.   
De   totaalcijfers   zullen   niet   meer   veranderen.   Er   zijn   geen   vragen   ontvangen   over   de   cijfers.     
  

3C)   Verslag   kascommissie   2020  
Harrie   Schieven   en   Nellie   Kooijman   hebben   op   13   april   online   samen   met   accountant   Wil   
Dorenbos   en   de   penningmeester   a.i.,   Tonnie   Landman,   de   boekhouding   gecontroleerd.   
Daarnaast   was   Maaike   aanwezig.   Tonnie   geeft   het   woord   aan   Harrie   Schieven.   Hij   brengt   
verslag   uit   van   de   wijze   waarop   de   controle   heeft   plaatsgevonden   en   de   conclusies   van   de   
Kascommissie.   Harrie   deelt   mee   dat   Vereniging   OOG   in   OOG   een   gezonde   vereniging   is.   
En   de   cijfers   kloppen.   Het   door   beide   leden   ondertekende   verslag   van   de   kascommissie   is   
ontvangen.     

  
3D)   Vaststelling   Jaarverslag   2020   en   Jaarrekening   2020     
Tonnie   stelt   voor   dat   we   de   financiële   documenten   nu   vaststellen   en   vraagt   de   leden   het   
bestuur   en   de   penningmeester   te   dechargeren   voor   het   gevoerde   beleid.     
Zwijgen   is   instemmen.     Er   komt   geen   reactie   van   de   leden   en   Tonnie   stelt   vast   dat   het   
bestuur   door   de   leden   gedechargeerd   is.    
  

Opmerking   vanuit   vergadering:   
● Rita   Verduin:   Waarom   houdt   de   vereniging   zoveel   geld   over?,   Tonnie:   Een   goede   

(gezonde)   vereniging   dient   zoveel   geld   in   kas   te   hebben,   zodat   de   continuïteit   
gewaarborgd   wordt   om   de   salarissen   van   medewerkers   te   kunnen   betalen   voor   in   
ieder   geval   2   jaar   indien   de   subsidie   wordt   stopgezet..   Daarnaast   zijn   we   nu   bezig   
met   voorlichtingsmateriaal   voor   kinderen   dus   daar   is   ook   een   deel   voor   
gereserveerd.   Suggestie   Rita:   je   kunt   het   ook   verzekeren.   Ze   vindt   het   te   voorzichtig,   
misschien   kan   er   meer   gedaan   worden?   Tonnie   geeft   aan   dat   we   het   goed   in   de   
gaten   houden   met   het   bestuur.   Wil   Dorenbos:   het   gaat   om   de   continuïteit,   de   
subsidie   die   ontvangen   wordt   is   onzeker.   Het   is   gebruikelijk   twee   keer   jaarsom   
aanwezig   te   hebben   in   kas.   In   dit   geval   toch   wel   60.000   euro.   En   verder   zijn   er   ook   
diverse   potjes   voor   toekomstige   uitgaven   aan   activiteiten   en   voorlichting.   Het   is   een   



buffer   en   is   in   lijn   met   wat   je   ziet   in   de   praktijk.Tonnie   meldt   dat   er   ook   gelden   
terugbetaald   moeten   worden   aan   het   Ministerie   VWS   van   de   back   office   subsidie   en   
geeft   aan   dat   als   er   verder   suggesties   zijn   voor   activiteiten,   we   dat   graag   horen.   De   
45.000   euro   subsidiegelden   zijn   overigens   altijd   besteed   aan   de   activiteiten.   Met   de   
ontvangen   donaties   en   contributiegelden   hebben   we   de   buffer   opgebouwd   in   de   
afgelopen   10   jaar.   Rita   haar   vraag   is   hiermee   beantwoord.   

● Opmerking   Hans   van   Dam:   het   zou   mooi   zijn   als   er   meer   bestuursleden/vrijwilligers   
komen,   zodat   de   gelden   ook   nog   (meer)   besteed   worden.     

  
Op   6   mei   2021   hebben   de   leden   het   concept   jaarverslag   incl.   de   jaarrekening   per   e-mail   
ontvangen.   Wij   hebben   hierop   alleen   enkele   complimenterende   reacties   ontvangen,   
waarmee   de   leden   zowel   jaarverslag   als   jaarrekening   hebben   goedgekeurd   en   het   bestuur   
gedechargeerd   is.   
  

3E)   Activiteitenplan   en   begroting   2021,   beleidsplan   2021-2023   
Het    activiteitenplan   en   begroting   2021   en   het   beleidsplan   2021-2023   zijn   wederom   vooraf   
aan   de   leden   gestuurd   die   zich   hebben   opgegeven   voor   de   ALV.     
Het    activiteitenplan    is   in   september   2020   gemaakt   voor   de   subsidieaanvraag   aan   het   
ministerie   van   VWS.   
Door   de   sociale   isolatie   maatregelen   in   deze   corona   tijd   hebben   wij   de   fysieke   Contactdag   
die   aanstaande   zaterdag   zou   plaatsvinden   al   moeten   uitstellen   tot   het   najaar.   Wel   vindt   er   
een   online   Contactdag   plaats.   Daarover   meer   onder   punt   5   ‘Ontwikkelingen   2021’.   
De    begroting    is   ieder   jaar   min   of   meer   hetzelfde.   Alleen   is   er   evenals   in   2020   een   aparte   
begroting   opgenomen   voor   de   backoffice   subsidie.   De   aanvraag   is   al   door   VWS   
gehonoreerd.   Onder   backoffice   wordt   o.a.   verstaan:   ondersteuning   van   bestuur,   enige   
communicatiewerkzaamheden   en   financiële   administratie.   Het   Ministerie   VWS   heeft   de   
subsidieaanvragen   van   €   45.000   voor   de   activiteiten   en   €   10.000,-   voor   de   back   office   in   
december   2020   gehonoreerd.     
Tonnie   vertelt   dat   de   vereniging   heel   blij   is   met   beide   subsidies.   En   vraagt   de   aanwezigen   of   
hier   nog   vragen   over   zijn.   Er   komen   geen   vragen   en   beide   documenten   worden   
goedgekeurd   en   vastgesteld.   Het   beleidsplan   2018-2020   was   al   in   een   eerdere   ALV   
goedgekeurd.   
  

Opmerking   vanuit   de   vergadering   
● Nico   Zijderveld:    waarom   is   Vereniging   OOG   in   OOG   zo’n   kleine   vereniging?   Hoeveel   

oogverenigingen   zijn   er   en   waarom   is   dit   een   afzonderlijke   oogvereniging?    Tonnie   
Landman:   OOG   in   OOG   is   een   vereniging   voor   mensen   die   zien   met   1   oog   of   een   
oogprothese   dragen.   Er   zijn   andere   verenigingen   (bijv.   Hoornvlies   vereniging,   
MaculaVereniging,   Oogvereniging)   voor   andere   (specifieke)   afwijkingen.   We   werken   
samen,   vrij   intensief   met   de   Oogvereniging.   Het   aantal   leden   is   inderdaad   klein   als   je   
ziet   hoeveel   mensen   een   oogprothese   dragen,   maar   niet   iedereen   heeft   behoefte   om  
lid   te   worden.   Verder   wordt   de   website,   waarop   veel   informatie   staat,   goed   bezocht   
evenals   de   facebookpagina.   Maaike   Oosterhof   licht   toe   dat   haar   ervaring   is   bij   
beurzen   waar   de   vereniging   staat   dat   niet   iedereen   ingeschreven   wil   worden.   

● Nellie   Kooijman   merkt   op   dat    via   oogmelanoom   zij   probeert   ook   mensen   te   bereiken,   
maar   er   is   een   goede   website   waar   mensen   al   veel   informatie   krijgen   waardoor   ze   
wellicht   minder   genoodzaakt   zijn   om   lid   te   worden.   Huub   Scholten   geeft   aan   dat   dit   
juist   goed   is,   ons   doel   is   informeren   en   helpen,   of   je   nu   lid   bent   of   niet.   



● Suggestie   Eric     Fleuren:   misschien   op   Facebook   pagina   en   website   meer   
aanwijzingen   zetten   wat   het   voordeel   is   om   lid   te   worden.     

● Dick   Akse     merkt   op   dat   blz.   11   van   het   beleidsplan   blanco   is.   Klopt   dat   wel?   Tonnie:   
dit   klopt,   dat   is   gebeurd   bij   het   maken   van   de   pdf.   een   laatste   (blanco)   pagina.   

  
  

Tonnie:   er   zijn   geen   vragen   binnengekomen   over   het   beleidsplan.   Heeft   Iemand   van   de   
aanwezigen   nog   vragen?   Zwijgen   is   instemmen.   Beleidsplan   2021-2023   is   goedgekeurd   en   
vastgesteld.     
  

4)   Benoeming   Kascommissie   2021   
Tonnie   vertelt   dat   conform   de   statuten   er   rekening   en   verantwoording   afgelegd   moet   worden   
van   de   ontvangen   en   bestede   gelden.   Voorgesteld   wordt   uit   de   aanwezige   leden   twee   
mensen   te   benoemen   als   Kascommissie   voor   het   verenigingsjaar   2021.   
Voor   de   Kascommissie   2021   hebben   wij   nog   1   persoon   nodig.   Harrie   Schieven   heeft   de   
controle   twee   jaar   gedaan   en   moet   nu   aftreden.   Nellie   Kooijman   heeft   al   aangegeven   de   
boekhouding   voor   het   tweede   jaar   te   willen   controleren.   Tonnie   vraagt   wie   Harrie   zou   willen   
vervangen.   Dick   Akse   geeft   aan   dit   te   willen   doen.   Hij   heeft   een   financiële   achtergrond.   Voor   
het   nieuwe   verenigingsjaar   nemen   Dick   Akse   en   Nellie   Kooijman   zitting   in   de   Kascommissie.   
Tonnie   bedankt   beiden   hartelijk.   En   bedankt   Harrie   voor   zijn   tijd   en   inzet   de   afgelopen   2   jaar.   
    
5)   Ontwikkelingen   2021   
Afgelopen   jaar   bleek   dat   we   ook   online   goed   contact   konden   houden   met   elkaar.   8   
bijeenkomsten   werden   voortreffelijk   gehost   door   Maaike   Oosterhof   en   erg   gewaardeerd   door   
de   leden.   We   hebben   besloten   in   het   vervolg   ieder   jaar   naast   fysieke   bijeenkomsten   ook   
online   bijeenkomsten   te   houden.   Erg   handig,   helemaal   voor   mensen   die   verder   weg   wonen.   
Ons   bereik   van   lotgenotencontact   wordt   daarmee   groter.   
Aankomende   zaterdag   staat   de   Contactdag   in   de   planning.   En   de   volgende   online   
Oogcontactbijeenkomst   is   15   juni   met   als   thema   ooglapjes.   Meer   online   bijeenkomsten   
worden   aangekondigd   in   de   nieuwsbrief,   maar   wellicht   heeft   de   vergadering   nog   ideeën   voor   
bepaalde   thema’s?   Geef   deze   dan   graag   door   aan   Maaike   Oosterhof.   

  
Eerstvolgende   fysieke   bijeenkomst   is   de   wandeling   op   29   mei.   Tot   nu   toe   hebben   zich   14   
leden   opgegeven.   Voor   de   online   Contactdag   zaterdag   hebben   29   leden   zich   opgegeven.   
We   hopen   op   30   oktober   weer   een   fysieke   Contactdag   te   hebben   bij   PGO   Support   in   
Utrecht.   
  

Alle   voorlichtingsactiviteiten   gaan   gewoon   door:   de   website,   het   nieuwsmagazine,   online   
nieuws,   facebook   etc.   Verder   is   de   werkgroep   voorlichtingsmateriaal   voor   kinderen   en   
ouders   met   microftalmie/anoftalmie   actief.   Komende   periode   gaat   er   een   enquête   uit   onder   
ouders.   Naar   aanleiding   daarvan   bepalen   we   welk   voorlichtingsmateriaal   er   in   eerste   
instantie   wordt   ontwikkeld.   We   hopen   ook   dat   er   meer   vrijwilligers   zich   aanmelden   en   ook   
een   nieuwe   penningmeester   om   het   bestuur   te   versterken.   Er   zijn   verder   geen   vragen   over   
de   activiteiten.   
  

7)   Rondvraag   
Rondje   langs   de   aanwezige   leden.   Iedereen   was   echt   geïnteresseerd   en   iedereen   was   
positief!     



● Dick   Akse:    hebben   we   wel   eens   contact   met   het   CBR   voor   keuringen   door   de   
oogarts?    Maaike   geeft   aan   dat   we   daar   een   contactpersoon   hebben   als   we   vragen   
hebben.     

● Dick     Akse:     Worden   er   wel   eens   brochures   bij   de   oogkliniek   neergelegd?    Maaike   
Oosterhof   licht   toe:   die   brochures   liggen   niet   op   de   poli,   maar   worden   door   oogartsen   
uitgereikt   aan   de   patiënt.   Annemarie   van   Tiel:   in   verband   met   corona   zijn   de   
brochures   en   leaflets   uit   de   wachtkamers   gehaald.     

Andere   specifieke   vragen   over   het   omgaan   met   het   zien   met   1   oog   worden   na   sluiting   van   
de   vergadering   besproken   voor   degenen   die   nog   even   wil   blijven   praten.   
  

8)   Sluiting  
Tonnie   Landman   bedankt   iedereen   hartelijk   voor   hun   betrokkenheid   bij   deze   bijzondere   
online   ALV.   Ze   hoopt   dat   een   ieder   gezond   blijft   en   moed   blijft   houden   in   deze   corona   tijd.   
Een   ieder   werd   verzocht   om   ter   afscheid   zijn   microfoon   aan   te   zetten   om   elkaar   in   een   
kakofonie   van   stemmen   gedag   te   zeggen.   Hetgeen   gebeurde.   Een   mooie   afsluiting   van   
deze   bijzondere   online   Algemene   Leden   Vergadering.   
  


